
            UCHWAŁA NR LXVIII/512/24
RADY MIEJSKIEJ W KOWALEWIE POMORSKIM

        z dnia 25 stycznia 2024 roku

    w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej

Na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (T.j.
Dz. U. z 2023 r. poz. 40; zm.: Dz. U. z 2023 r. poz. 572, poz. 1463 i poz. 1688) uchwala się,
co następuje:

§ 1. Przyjmuje się sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim
za rok 2023 stanowiące załącznik do niniejszej uchwały.

§  2. Wykonanie  uchwały  powierza  się  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  w  Kowalewie
Pomorskim.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

D.Pilarska-Mądry

                                                                                               PRZEWODNICZĄCY
                                                                                  RADY MIEJSKIEJ
                                                                                     Jerzy Orłowski



 UZASADNIENIE

Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (T.j. Dz. U.
z 2023 r. poz. 40; zm.: Dz. U. z 2023 r. poz. 572, poz. 1463 i poz. 1688) komisje podlegają radzie
gminy, przedkładają jej plan pracy oraz sprawozdania  z działalności. W związku z powyższym
podjęcie uchwały jest uzasadnione.



                                                                                                                            Załącznik do uchwały Nr LXVIII/512/24
                            Rady Miejskiej w Kowalewie Pomorskim

                                              z 25 stycznia 2024 r.

Sprawozdanie   z    działalności    Komisji    Rady    Miejskiej    za    rok    2023.

W 2023 roku Komisje Rady Miejskiej pracowały na podstawie planów pracy, które zostały
przyjęte przez Radę Miejską Uchwałą Nr LIV/428/23 w dniu 26 stycznia 2023 roku.

1. Komisja Rewizyjna 14 posiedzeń w tym:
 jedno samodzielne posiedzenie, podczas którego rozpatrzono sprawozdanie finansowe, spra-

wozdania z wykonania budżetu za rok 2022 wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej
o tym sprawozdaniu i informacją o stanie mienia jednostki samorządu, przedstawiono Ra-
dzie Miejskiej wniosek w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta oraz wystąpiono do
RIO celem zaopiniowania wniosku w sprawie absolutorium,

 trzynaście wspólnych posiedzeń z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji
Europejskiej, Komisją Infrastruktury i Drogownictwa,   Komisją Skarg, Wniosków  i Petycji,
Komisją Budżetową i Samorządu oraz Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.

Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 95,2%.

2. Komisja Budżetowa i Samorządu 15 posiedzeń w tym:
 dwa samodzielne posiedzenia,  podczas których między innymi Komisja  omówiła projekt

planu celów finansowo - rzeczowych Gminy na 2024 rok,
 trzynaście wspólnych posiedzeń z Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,  Komisją

Infrastruktury  i  Drogownictwa,  Komisją  Rozwoju  Gospodarczego,  Rolnictwa i  Integracji
Europejskiej, Komisją Rewizyjną oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji.

Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 88%.

3. Komisja Oświaty, Kultury Sportu  i  Zdrowia 14 posiedzeń w tym:
 jedno  samodzielne  posiedzenie,  podczas  którego  Komisja  dokonała  objazdu  wszystkich

placówek oświatowych,
 trzynaście wspólnych posiedzeń z Komisją Budżetową i Samorządu, Komisją Infrastruktury

i  Drogownictwa,  Komisją  Rozwoju  Gospodarczego,  Rolnictwa i  Integracji  Europejskiej,
Komisją Rewizyjną oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji.

Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 95,2%.

4. Komisja Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji Europejskiej 13 posiedzeń  w tym:
 trzynaście  wspólnych  posiedzeń  z  Komisją  Infrastruktury  i  Drogownictwa,  Komisją

Budżetową i Samorządu, Komisją Rewizyjną, Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia
oraz Komisją Skarg, Wniosków i Petycji.

Frekwencja Radnych podczas posiedzeń komisji wynosiła 88,5%.

5. Komisja Infrastruktury i Drogownictwa 14 posiedzeń w tym:
 jedno samodzielne posiedzenie, podczas którego Komisja dokonała objazdu dróg gminnych

objętych gwarancją oraz dróg wymagających kapitalnego remontu,
 trzynaście wspólnych posiedzeń z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji

Europejskiej,  Komisją  Skarg,  Wniosków  i  Petycji,  Komisją Budżetową i  Samorządu,
Komisją Rewizyjną oraz Komisją Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia.



Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 82,6%.

6. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 20 posiedzeń w tym:
 siedem  samodzielnych  posiedzeń,  podczas  których  rozpatrywała  Skargi,  Wnioski

i Petycje.

 trzynaście wspólnych posiedzeń z Komisją Rozwoju Gospodarczego, Rolnictwa i Integracji
Europejskiej,  Komisją  Infrastruktury  i  Drogownictwa,  Komisją  Rewizyjną,  Komisją
Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia oraz Komisją Budżetową i Samorządu.

Frekwencja Radnych podczas posiedzeń Komisji wynosiła 95%.

Wszystkie  Komisje  realizowały  przyjęte  plany  pracy,  opiniowały  projekty  uchwał  oraz
rozpatrywały  sprawy  przekazane  przez  Burmistrza.  Ponadto  zajmowały  się  również  sprawami
wynikającymi z bieżących potrzeb. W posiedzeniach Komisji uczestniczyli także zaproszeni goście
oraz osoby odpowiedzialne  za zreferowanie przedłożonych materiałów.  Radni  na  posiedzeniach
zgłaszali wnioski, interpelacje i zapytania, na które otrzymywali odpowiedzi bezpośrednio podczas
posiedzeń lub na piśmie. Burmistrz oraz pracownicy Urzędu Miejskiego obecni na posiedzeniach
na bieżąco informowali o podejmowanych działaniach w Gminie.

Korzystając z okazji podsumowania rocznej pracy Rady Miejskiej składam podziękowania
Przewodniczącym wszystkich Komisji Rady Miejskiej, Burmistrzowi Miasta, Przewodniczącemu
Rady  Miejskiej,  wszystkim  Radnym  i  pracownikom  Urzędu  Miejskiego  za  dotychczasową
współpracę.       

                  PRZEWODNICZĄCY   KOMISJI
                                  REWIZYJNEJ

                          /-/ Stanisław Kaznowski

                                                                                                    


